

Untuk maklumat lanjut, anda boleh kunjungi www.prudential.com.my atau hubungi salah satu Ejen Prudential atau Perancang Kewangan kami. Kami sentiasa bersedia membantu anda.

Nota-nota Penting & Penafian

PRUMy Diabetes Care ialah pakej yang ditawarkan menggunakan **PRUWith You** sebagai pelan asas. Sila ambil maklum bahawa pakej ini terdiri daripada komponen yang boleh dibeli secara berasingan dan anda tidak diwajibkan untuk memilih kesemua komponen dalam pakej ini. Anda boleh memohon untuk rider lain yang tidak disenaraikan di bawah **PRUMy Diabetes Care** dengan memohon perlindungan dengan kami melalui **PRUWith You**. **PRUWith You** ialah pelan insurans berkaitan pelaburan yang diunderait oleh Prudential Assurance Malaysia Berhad ("PAMB") (107655-U) yang dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia. Anda hendaklah memuaskan diri anda bahawa polisi ini akan memenuhi keperluan anda dan premium yang harus dibayar di bawah polisi ini adalah jumlah yang anda mampu bayar. Untuk berbuat demikian, kami mengesyorkan anda berbincang dengan ejen atau Perancang Kewangan anda yang akan melakukan analisis keperluan dan membantu anda membuat keputusan termaklum. Anda juga boleh menghubungi syarikat insurans secara terus untuk maklumat lanjut. Risalah ini hanya mengandungi penerangan ringkas produk dan tidak lengkap. Anda dinasihatkan supaya merujuk kepada Lampiran Keterangan Produk, Ilustrasi Jualan, Lembaran-(lembaran) Fakta Dana, dan risalah pendidikan pengguna mengenai Insurans Hayat, Insurans Berkaitan Perlaburan, dan Insurans Perubatan & Kesihatan untuk maklumat lanjut sebelum membeli polisi, dan merujuk kepada terma dan syarat dalam dokumen polisi untuk ciri-ciri dan manfaat-manfaat di bawah polisi ini. Anda boleh melakukan penyerahan polisi pada bila-bila masa. Walau bagaimanapun, jika anda menamatkan polisi dalam tahun-tahun terawal, anda mungkin akan memperolehi amaun yang lebih kurang daripada premium yang anda telah bayar. Pada penyerahan polisi, nilai serahan akan dibayar dan semua manfaat di bawah pelan ini akan ditamatkan. Walaupun PAMB telah mengambil penjagaan yang munasabah untuk memastikan bahawa maklumat yang terkandung dalam risalah ini adalah benar dan tidak mengelirukan pada masa penerbitan, kami tidak dapat menjamin ketepatan atau kesempurnaannya. Sebarang pendapat atau anggaran yang terkandung dalam risalah ini tertakluk kepada perubahan tanpa notis. Sebarang rujukan umur adalah berasaskan Hari Jadi yang Akan Datang. Kos insurans yang dikenakan untuk produk Insurans Perubatan dan Kesihatan (MHI) adalah diilustrasi didalam laman web PAMB. Sekiranya versi Bahasa Inggeris, Bahasa Melayu dan Bahasa Cina bagi risalah ini mempunyai sebarang percanggahan atau tidak konsisten, versi Bahasa Inggeris bagi risalah ini akan diguna pakai dan berkuatkuasa.

SILA AMBIL PERHATIAN BAHAWA INI ADALAH PRODUK INSURANS YANG DIKAITKAN DENGAN PRESTASI ASET PENDASAR, DAN BUKANNYA PRODUK PELABURAN TULEN SEPERTI UNIT AMANAH.

Prudential Assurance Malaysia Berhad Ahli PIDM

Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) adalah ahli Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM). Sebagai ahli PIDM, sebahagian daripada manfaat yang diinsuranskan di bawah polisi insurans yang ditawarkan oleh PAMB adalah dilindungi daripada kerugian sebahagian atau keseluruhan manfaat insurans oleh PIDM, sekiranya berlaku kegagalan penginsurans. Untuk maklumat lanjut mengenai had perlindungan dan skop perlindungan, sila dapatkan risalah maklumat PIDM dari PAMB atau layari laman web PIDM (www.pidm.gov.my) atau hubungi talian bebas tol PIDM (1-800-88-1266).

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)
Menara Prudential, 10 Jalan Sultan Ismail,
50250 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 03-2116 0228 Faks: 03-2032 3939
E-mel: customer.mys@prudential.com.my
Laman web: www.prudential.com.my

Harapan baru untuk penghidap diabetes.

PRUMy Diabetes Care

Insurans Perlindungan


PRUDENTIAL

Mendengar. Memahami. Melaksana.





PRUMy Diabetes Care merupakan penyelesaian insurans yang menggunakan PRUWith You sebagai pelan asas dan menawarkan perlindungan berikut untuk memenuhi keperluan anda:

Hemoglobin glikosilat (HbA1c) - Tahap purata glukosa darah bagi tempoh 2 hingga 3 bulan yang lalu			
Perlindungan	HbA1c ≤ 6.0%	6.0% < HbA1c ≤ 7.0%	7.0% < HbA1c ≤ 8.0%
Kematian & Kehilangan Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD) ⁽¹⁾	Lindungi anda dan orang tersayang apabila berlaku kematian atau TPD ⁽¹⁾ dengan PRUWith You		
Penyakit Kritikal	Kedua-dua Crisis Care dan Crisis Guard menyediakan perlindungan apabila diagnosis mana-mana Penyakit Kritikal yang terpilih. Antara penyakit yang dilindungi ialah kegagalan buah pinggang, buta, strok, dan juga kanser		
Perubatan (Deduktibel Tinggi)	Nikmati pelan perubatan TANPA had tahunan dan had seumur hidup dengan PRUValue Med		Tidak ditawarkan
	Deduktibel RM20,000 Bilik dan Penginapan Hospital RM200 ANP ⁽²⁾ RM1 juta	Deduktibel RM50,000 Bilik dan Penginapan Hospital RM200 ANP ⁽²⁾ RM1 juta	

Nota:

⁽¹⁾Perlindungan TPD hanya terpakai sebelum tarikh ulang tahun polisi umur 70 bagi hayat diinsuranskan yang berkaitan.

⁽²⁾ANP merujuk kepada Aras Nilai Perubatan (ANP). Tuntutan bagi manfaat berkelayakan akan dibayar sepenuhnya (tertakluk kepada Deduktibel) sehingga ANP. Sekiranya jumlah tuntutan berkelayakan terkumpul melebihi ANP, kami akan tetap menawarkan perlindungan berterusan sehingga umur tamat tempoh dengan membayar 80% daripada jumlah kos manfaat berkelayakan yang berlebihan.

•Payor Basic dan Payor Saver yang akan membayar Premium Insurans dan Premium Pelaburan masing-masing sepanjang tempoh manfaat rider apabila hayat diinsuranskan TPD atau menghadapi penyakit kritikal yang dilindungi juga boleh dilampirkan.

Tandakan pada kotak di bawah untuk mengetahui sama ada anda layak untuk memohon PRUMy Diabetes Care:

Saya kini:

- Menghidap Diabetis Jenis Kedua
- Berumur sekurang-kurangnya 40 tahun
- Menghidap diabetes untuk tempoh 6 tahun atau kurang
- Memiliki bacaan HbA1c 8% atau kurang (sah untuk 6 bulan)
- Mempunyai BMI 30 atau kurang
- Mempunyai jumlah kolesterol 6 mmol/L atau kurang (sah untuk 6 bulan)
- Tidak bergantung/ diperlukan untuk menggunakan suntikan insulin
- Tiada sebarang sejarah kemasukan hospital untuk keadaan yang berkaitan dengan diabetes

Saya kini tidak menghidapi/belum pernah mengalami:

- Strok/angin ahmar atau strok ringan/strok sementara
- Komplikasi jantung dan/atau vaskular termasuk penyumbatan jantung (penyakit arteri koronari), penyakit vaskular perifer, pembedahan jantung, Elektrokardiogram ketika berehat (RECG)/Elektrokardiogram ketika stres (SECG) yang tidak normal, hipertensi, dan sebagainya
- Kerosakan/penyakit buah pinggang termasuk adanya protein dan/atau darah dalam sampel air kencing
- Retinopati atau kondisi mata selain katarak, rabun jauh atau dekat, atau mata malas
- Penyakit kaki diabetis termasuk ulser kaki, gangren, dan sebagainya
- Amputasi yang berpunca daripada diabetis
- Kerosakan saraf diabetis (neuropati perifer/otonom)

Anda masih dialu-alukan untuk memohon perlindungan melalui PRUWith You walaupun anda tidak menanda semua kriteria di atas.

